
	  

REFERAT	  FRA	  ÅRSMØTE	  I	  RING	  41	  /	  AVLSUTVALGET	  I	  OPPLAND	  PÅ	  
SPIDSBERGSETER	  HOTELL	  3.MARS	  2017	  

Følgende	  møtte	  og	  hadde	  stemmerett:	  
NAVN	   AVDELING	  
Helge	  Nordlien	   46	  
Anders	  Svare	   56	  
Ola	  Kjorstad	   42	  
Ola	  M.	  Sylte	   52	  
Ola	  Hareland	   59	  
Han	  Kr.	  Rønshaugen	  	   50	  
Johnny	  Høyesveen	   50	  
Ole	  Arne	  Øyhus	   54	  
Kjell	  Gudmund	  Svien	   44	  
Jon	  Arne	  Nordeng	   57	  
Odd	  Steinar	  Granheim	   45	  
Eivind	  Fossum	   47	  
Kjell	  Ivar	  Bergehagen	   Styret	  
Hans	  Petter	  Vaberg	  	   Styret	  
Peder	  Leirdal	   Styret	  
Anne	  Kari	  Veikleenget	   Styret	  
16	  stemmeberettige	  totalt.	  I	  tillegg	  deltok	  Pål	  Kjorstad	  som	  kasserer	  og	  Terje	  
Bakken	  som	  sekretær.	  
	  	  
Sakslise	  :	  

1. Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  	  
2. Årsmelding	  
3. Regnskap	  
4. Saker	  som	  styret	  og	  avd.	  ønsker	  behandlet	  	  
5. Valg	  
6. Arbeidsoppgaver	  og	  budsjett	  

	  
Leder	  Kjell	  Ivar	  Bergehagen	  ønsket	  velkommen	  til	  årsmøtet.	  	  
Innledningsvis	  tok	  han	  en	  gjennomgang	  av	  det	  året	  vi	  har	  lagt	  bak	  oss.	  Det	  
hadde	  vært	  et	  rolig	  år,	  avdelingslederene	  var	  flinke.	  Han	  påpekte	  også	  hvor	  
mye	  bra	  avlsmateriell	  vi	  hadde	  i	  Oppland	  og	  at	  det	  var	  et	  veldig	  bra	  salg	  av	  
indeksværer.	  	  
Det	  som	  han	  var	  litt	  bekymret	  for	  ,	  er	  det	  prisforskjellen	  som	  vi	  har	  mellom	  
innsette	  prøveværer	  og	  indeksværer,	  mente	  den	  burde	  vært	  større.	  	  



	  
1. Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  :	  

Vedtak	  –	  enstemmig	  godkjent	  
	  

2. Årsmelding	  v/Terje	  Bakken	  :	  
Styret	  har	  hatt	  2	  styremøter	  og	  behandlet	  12	  saker.	  Avholdt	  ett	  
fellesmøte	  med	  avdelingene,	  der	  dommerene	  var	  innkalt	  også	  for	  en	  
evaluering	  av	  kåringssesongen.	  
Det	  ble	  arrangert	  15	  kåringssjå,	  ett	  mindre	  enn	  i	  2015,	  hvor	  1359	  lam	  var	  
bedømt.	  	  
196	  prøveværer	  var	  satt	  inn	  til	  gransking,	  25	  spæl	  og	  171	  	  NKS.	  Av	  disse	  
fikk	  192	  offisiell	  indeks.	  	  
Hans	  Petter	  Vaberg	  orienterte	  om	  salget	  av	  værer.	  Alle	  værene	  ble	  solgt	  ,	  
noe	  som	  er	  meget	  bra	  og	  viktig	  for	  økonomien.	  	  
Vedtak:	  Årsmelding	  ble	  enstemmig	  godkjent.	  
	  

3. Regnskap	  v/Pål	  Kjorstad:	  
Regnskapet	  viste	  et	  overskudd	  på	  kr.	  32023,-‐	  og	  sum	  eiendeler	  på	  kr.	  	  
2	  294	  310,-‐.	  
Vedtak	  :	  Regnskapet	  ble	  enstemmig	  godkjent.	  

	  
4. Saker	  som	  styret	  og	  avd.	  ønsker	  behandlet	  :	  

Det	  var	  ingen	  innkomne	  saker	  og	  ingen	  saker	  fra	  styret.	  	  
	  

5. Valg:	  	  
Leder	  for	  1	  år	  –	  Hans	  Petter	  Vaberg	  ,	  15	  stemmer	  1	  blank	  
2	  styremedlemmer	  for	  2	  år	  :	  Gjenvalg	  på	  Anne	  Kari	  Veikleenget	  og	  Peder	  
Leirdal	  
Styremedlem	  for	  1	  år	  :	  Odd	  Steinar	  Granheim	  
Nestleder	  for	  1	  år	  :	  Peder	  Leirdal	  
3	  varamedlemmer	  i	  nummerorden	  for	  1	  år	  :	  

1. Ole	  Arne	  Øyhus	  
2. Kjell	  Gudmund	  Svien	  
3. Helge	  Nordlien	  

	   1	  medlem	  i	  valgkomiteen	  med	  personlig	  varamann	  for	  2	  år	  :	  Ola	  Kjorstad	  
m/vara	  Hans	  Kr.	  Rønshaugen.	  Ny	  personlig	  varamann	  for	  1	  år	  for	  Lars	  Olav	  
Leirdal	  ble	  Pål	  Borgen	  valgt.	  	  
Møteleder	  for	  årsmøtet	  i	  2018	  :	  Hans	  Petter	  Vaberg	  



Møtegodtgjørelser	  for	  møter	  i	  2017	  :	  Økning	  fra	  kr.	  160,-‐	  til	  kr.	  175,-‐	  per	  time	  
fra	  avreise	  til	  hjemkomst,	  kjøring	  etter	  statens	  satser	  (for	  tiden	  	  kr.	  4,10	  per	  km	  
med	  skattefri	  sats	  kr.	  3,50	  ),	  og	  kr.	  600,-‐	  per	  telefonmøte.	  	  
	  
Godgjørelse	  for	  leder	  :	  Som	  før	  kr.	  15	  000,-‐	  fast	  +	  møtegodtgjørelse	  
Godtgjørelse	  for	  salg	  av	  værer	  :	  Som	  før	  kr.	  30	  000,-‐	  fast.	  	  
	  

6. Arbeidsoppgaver	  og	  budsjett	  for	  2017:	  
Arbeidsoppgavene	  for	  2017	  blir	  mye	  det	  samme	  som	  tidligere,	  dvs.	  
kåring,	  oppfølging	  av	  avdelingene,	  dommersamling,	  salg	  av	  værer.	  	  
Pål	  Kjorstad	  la	  frem	  et	  budsjett	  for	  årsmøtet:	  

Budsjett	  Ring	  41	  2017	   	  	   	  	   	  	   	  	  
	  	   	  	   	  	   	  	   	  	  
Inntekter	   Budsjett	  2017	   Regnskap	  2016	   Budsjett	  2016	   Regnskap	  2015	  
Salg	  slakt,	  livdyr,	  ull	   1000000	   1017418	   950000	   962709	  
Kåringsavgift	   105000	   106100	   100000	   98600	  
Tilskudd	  avlsarbeid	   375000	   375720	   376250	   365880	  
Tilskudd	  kåringsdommerkurs	   	  	   14000	   	  	   	  	  
Renteinntekter	   10000	   15736	   25000	   30255	  
Sum	  inntekter	   1490000	   1528974	   1451250	   1457444	  
	  	   	  	   	  	   	  	   	  	  
Utgifter	   	  	   	  	   	  	   	  	  
Kåringsmateriell	   9000	   8287	   	  	   	  	  
Tjenester	  værsalg/kåringer	   50000	   49420	   32000	   31590	  
Sekretærtjenester	   15000	   15000	   30000	   30000	  
Tilskudd	  ringdrift	   401000	   441720	   370000	   367880	  
Livdyrkjøp,	  beh.endring	   810000	   805661	   725000	   721100	  
Godtgjørelse	  leder	   15000	   15000	   15000	   15000	  
Godtgjørelse	  som	  lønn	   60000	   53800	   65000	   62840	  
Fastgodtgj.	  administrasjon	   25000	   25000	   25000	   20000	  
Regnskap	   4500	   4200	   5000	   4200	  
Arbeidsgiveravgift	   12000	   11978	   11000	   10816	  
Kontorleie/rekvisita	   0	   0	   0	   0	  
Fakturering,	  revisjon	   2000	   1836	   3000	   2760	  
Årsmelding	   11000	   9644	   12500	   11807	  
Årsmøte	   16000	   14562	   20000	   14363	  
Styre-‐/medlemsmøter	   13000	   12883	   15000	   4880	  
Porto	   450	   400	   2000	   440	  
Reisekostnader	   30000	   27100	   30000	   29395	  
Premier,	  gaver	   1500	   460	   2000	   651	  
Sum	  utgifter	   1475450	   1496951	   1362500	   1327722	  
	  	   	  	   	  	   	  	   	  	  
Resultat	   14550	   32023	   88750	   129722	  



	  
	  
Vedtak:	  Arbeidsoppgaver	  og	  budsjett	  enstemmig	  godkjent.	  

	  	  	  	  	   	  
Orienteringssak	  fra	  styret	  :	  
Salg	  av	  værer	  –	  dette	  har	  etter	  hvert	  blitt	  en	  stor	  jobb	  for	  Hans	  Petter	  Vaberg	  
som	  nå	  ønsker	  noe	  avlastning.	  	  
Dette	  foreslår	  styret	  kan	  gjøres	  ved	  at	  et	  større	  ansvar	  for	  salget	  blir	  lagt	  over	  
på	  avdeling,	  og	  at	  hver	  avdeling	  oppnevner	  en	  salgsansvarlig.	  	  
	  
Ord	  i	  saken	  :	  	  
Hans	  Petter	  –	  mye	  arbeid	  med	  omsetning	  av	  værene,	  men	  ikke	  mer	  enn	  
tidligere.	  Men	  har	  fått	  et	  større	  arbeidspress	  ,	  som	  gjør	  det	  ønskelig	  med	  
avlastning.	  	  
Han	  foreslo	  to	  alternativer	  fremover	  :	  

1. Finne	  en	  ny	  til	  å	  ta	  over	  alt	  salget	  av	  værer.	  
2. I	  henhold	  til	  orienteringssak	  fra	  styret.	  	  

	  
Ole	  Arne	  Øyhus	  –	  viktig	  med	  samarbeid	  mellom	  avdelingene	  viss	  alternativ	  2	  
skal	  fungere.	  	  
	  
Kjell	  Gudmund	  Svien-‐	  stilte	  spørsmål	  om	  hvordan	  dette	  vil	  påvirke	  økonomien	  i	  
avdelingene	  .	  	  
Hans	  Petter	  Vaberg	  –	  foreslår	  en	  annen	  fordeling	  av	  midlene	  som	  avhenger	  av	  
indeksnivå.	  Avdelingene	  får	  utbetalt	  differansen	  mellom	  kjøp	  av	  
prøveværer/salg	  av	  avkomsgranske	  værer	  –	  fellesutgifter.	  
Eivind	  Fossum	  –	  tror	  alternativ	  2	  kan	  fungere	  greit	  så	  lenge	  det	  er	  bra	  salg	  av	  
værer.	  	  
	  
Styret	  gis	  fullmakt	  av	  årsmøtet	  til	  å	  jobbe	  videre	  med	  hvordan	  salget	  av	  værer,	  
samt	  fordeling	  av	  midlene	  skal	  gjøres	  frem	  til	  neste	  årsmøte.	  	  
	  
	  
Hans	  Petter	  Vaberg	  takket	  av	  Kjell	  Ivar	  Bergehagen	  som	  leder	  og	  takket	  for	  
tilliten	  som	  nyvalgt	  leder.	  	  
	  
	  
	  
Terje	  Bakken,	  referent	  	  	  	  
	  	  


